
 
 
 
 
 
 

 
 
concept-VERSLAG  67ste STATUTAIRE LEDENVERGADERING KBO PRINSENBEEK 
       vast te stellen in de ledenvergadering van 2022 
 
Datum: donderdag 7 oktober 2021 
Locatie: Ontmoetingscentrum De Zilverberk, Schoolstraat 9, Prinsenbeek 
 
 
Welkom met een kopje koffie/thee met traktatie. 
01. Opening  
In aanwezigheid van 76 leden opent de voorzitter, dhr. Wender de Beet, de vergadering en heet eenieder van 
harte welkom op deze 67ste jaarvergadering. In het (corona)-jaar 2020 zijn 43 leden overleden, waarvoor 1 
minuut stilte wordt gevraagd om hen te gedenken. 
 
02. Mededelingen 
a. De Rabobank Club Supportactie is weer van start gegaan. Er kan gestemd worden van 4 t/m 24 oktober 
2021. Uitslag in november. Dit jaar krijgt ieder lid van de Rabobank 3 stemmen om te verdelen (1 per 
vereniging). Voorzitter houdt warm pleidooi om hiervan 1 stem aan Vereniging KBO te geven en 1 stem aan 
Stichting de Zilverberk.  
b. Tekort aan vrijwilligers, met name beheerders, is problematisch aan het worden. Er zijn echt meer mensen 
nodig om de Zilverberk draaiende te kunnen houden. Dringend verzoek aan de vergadering om in eigen 
omgeving rond te kijken naar mensen die een of meerdere dagdelen ons team willen komen versterken. 
Het zou jammer zijn als we door tekort aan beheerders ertoe zouden moeten overgaan om dagdelen te sluiten. 
c. De coronatijd, waarin de Zilverberk vanwege Covid-19 veel gesloten moest blijven, is benut om de 
Zilverberk op te knappen. Zo zijn de toiletten en de keuken geschilderd, tegelwerk opgeknapt, keuken, kasten 
e.d. opgeruimd en schoongemaakt. Voorjaar 2021 is een nieuwe luchtbehandelingskast geplaatst, is de 
Zilverberk verbouwd/aangepast en heeft een nieuwe garderobe gekregen. 
d. We willen graag de foto’s op het scherm in de Zilverberk vernieuwen. Heeft u leuke foto’s van uw activiteit  
dan kunt u die bezorgen bij onze secretaris of sturen aan secretariaat@kboprinsenbeek.nl  
 
03. Notulen algemene ledenvergadering 2 maart 2020 
Notulen zijn gemaakt door mvr. Sjan Franken en worden ongewijzigd vastgesteld, met dank aan Sjan. 
 
04. Jaarverslag 2020  
Jaarverslag 2020 is ter vergadering beschikbaar voor alle aanwezigen; was al beschikbaar op onze website.  
 
05. Financieel verslag 2020 
Financieel verslag 2020 is voor aanvang van de vergadering uitgedeeld aan alle aanwezigen. De 
penningmeester, mvr. Sjan Franken, geeft toelichting middels een PowerPointpresentatie. 
Ledenbestand per 31-12-2020: 1171, dit is een afname van 65 leden ten opzichte van 2019. 
Contributie € 22, afdracht aan KBO Brabant € 11,93, wat betekent dat per lid € 10,07 per jaar beschikbaar is. 
Voor het jaar 2021 zal de contributie worden verhoogd met € 2,00 in verband met enerzijds een hogere 
afdracht aan KBO Brabant van € 1,00 en anderzijds € 1,00 voor onze vereniging.  
Door de gedwongen sluiting vanwege corona-maatregelen was de baropbrengst aanzienlijk lager dan in 
voorgaande jaren. Door de ontvangen subsidies/steunmaatregelen van Gemeente en Rijk is het negatieve 
resultaat over 2020 enigszins beperkt gebleven. 
Opmerkingen: 
-Hoewel Zilverberk langere perioden voor leden gesloten is geweest is energieverbruik erg hoog. Het 
gebouw is echter niet echt gesloten geweest, er waren steeds mensen aan het werk. Daarnaast is het niet 
mogelijk om ruimten niet te verwarmen, vloerverwarming afsluiten levert ook nauwelijks winst op. 
-Vanuit de vergadering komt het voorstel om de verwarming van de biljarts iets lager te zetten. 
  
 
 

secretaris@kboprinsenbeek.nl 
  www.kboprinsenbeek.nl 

 
 
 

Ontmoetingscentrum De Zilverberk, Schoolstraat 9, 4841 AC Prinsenbeek, 076-5419458 
 
 

mailto:secretariaat@kboprinsenbeek.nl
mailto:secretaris@kboprinsenbeek.nl
http://www.kboprinsenbeek.nl/


 
06. Verslag kascontrolecommissie en benoeming nieuw lid 
De kascontrole is uitgevoerd op dinsdag 9 maart 2021 door de heren M.J. Peemen, F.P. Bastiaansen en D. van 
Gils (waarnemend voor de heer J. vd Bom). Naast controle van de boeken is ook het vermogen van de KBO 
per 31-12-2020 gecontroleerd. 
Dijo van Gils meldt dat de kascommissie volledige inzage heeft gekregen in de boeken en dat deze in orde zijn 
bevonden. De inkomsten klopten met de onderliggende bescheiden. De uitgaven zijn door de onderliggende 
rekeningen gedekt. Tevens is het vermogen van de vereniging gecontroleerd.  
De commissie is van oordeel dat het financieel overzicht een getrouw beeld geeft van de grootte en 
samenstelling van de geldmiddelen op 31 december 2020 en adviseert om penningmeester en bestuur décharge 
te verlenen voor het gevoerde financiële beleid. 
 
Aftredend lid van de kascontrolecommissie is dhr. Rien Peemen. De heer Ad van Praat wordt bereid gevonden 
deze taak over te nemen. 
 
07. Financieel verslag 2019 Stichting De Zilverberk 
Toelichting op de cijfers middels de getoonde PowerPoint-presentatie. 
Voor aanpassing, onderhoud en uitbreiding Zilverberk is door de Stichting een lening aangegaan van  
€ 50.000 en is voor € 100.000 obligaties uitgegeven. Hiertoe is een 10-jaren liquiditeitsplan opgesteld. 
Mogelijkheden voor plaatsing zonnepanelen worden onderzocht.  
 
08. Bestuursverkiezing 
a. Het bestuur stelt voor om het rooster van aftreden 2021 van bestuursleden met 1 jaar op te schorten en te 
laten plaatsvinden in 2022. De reden hiervoor is dat in het afgelopen moeilijke coronajaar, weinig tot geen 
activiteiten konden plaatsvinden. Daarnaast is 2021 al bijna voorbij en de volgende ALV is al voor eind april 
2022.  
b. Gezien de vele bestuurstaken is uitbreiding van het bestuur is wenselijk. Mevr. Elly van Vliet-Bekers en 
de heer Dijo van Gils hebben zich verkiesbaar gesteld en het bestuur stelt voor hen beiden te benoemen. 
 
09. Uitslag bestuursverkiezing 
De vergadering stemt in met genoemde voorstellen. 
 
10. Wat verder ter tafel komt en rondvraag. 
-Assistent-beheerder geeft aan dat contact met bestuur niet goed verloopt en behoefte te hebben aan meer 
sturing/planning. Overleg bestuur-beheer zal worden gepland. 
-Graag rouwkaarten, trouwkaarten e.d. teruggeven/doorsturen aan mvr. Riet van Aert, die hiervan voor onze 
vereniging plakboeken bijhoudt. 
-Kan tuindraad achter fietsklemmen verwijderd worden; nu kunnen fietsen niet vastgezet worden. 
-Indien onjuiste of onvolledige informatie van Rabobank is ontvangen betreffende de Clubsupportactie kan 
het beste naar de Rabobank gebeld worden. 
-Airco in Zilverberk is nog niet helemaal ingeregeld. Met installateur is contact hierover. 
-Het bestuur wordt bedankt voor de welwillende medewerking in de organisatie van activiteiten en daarnaast 
worden complimenten gemaakt voor onze levendige vereniging. 
 
11. Sluiting 
De voorzitter bedankt de aanwezige leden voor hun komst en niets meer aan de orde zijnde sluit hij de 
vergadering.  
 
 
Onder het genot van een drankje is de middag afgesloten met een optreden van Rens Kouwenberg die ons 
vermaakte met gezellige muziek. 
 
 
Wender de Beet, voorzitter   Josien van Melis, secretaris 
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